
Az utolsó napok olyanok lesznek, mint Noé napjai – Zac Poonen 

https://www.youtube.com/watch?v=gNhmG0mz6XM 

Amikor Jézus második eljövetelére gondolunk az valami olyasmi, amit valóban várni 

kell a mi időnkben. Mostanában elmondtam néhány embernek, akiket zavartak a ma 

látható trendek a világban, akik megkérdeztek, hogy mit gondolok ezekről? Elmondtam, 

hogy ezek a napok a Noé és a Lót napjai. 

Jézus azt mondta, hogy az utolsó napok olyanok lesznek, mint Noé és Lót napjai. Ha 

megnézed az 1 Mózes 6. fejezetét ott két jellemzője van Noé napjainak. 

Az egyik az erőszak. Ma azt mondják, mindenfelé erőszak van: a föld betelt erőszakkal, 

és mai kifejezéssel azt mondhatnánk, hogy mindennap arról hallhatunk, hogy valaki a 

fegyverét használva lelövi az embereket. Ez az erőszak! Vagy hallotok öngyilkos 

merénylőkről, terrorizmusról és minden másról. Az utolsó napok ilyenek lesznek. 

Nincs értelme azért imádkozni, hogy ez ne történjen meg. Ez meg fog történni! 

Mondhatod, hogy az Úr ne engedje meg, hogy az utolsó napok olyanok legyenek, mint 

Noé napjai, de olyanok lesznek.  

A másik dolog, ami jellemezte azokat a napokat az a természetellenes szexualitás. Ott 

angyalokról olvasunk. Az istenfiak Isten közvetlen szellemi teremtményei voltak. Ők 

voltak azok az angyalok, akik szexuális kapcsolatra akartak lépni a földön élő szép 

asszonyokkal. Ezt olvassuk az 1 Mózes 6. fejezetének első néhány versében. 

Az angyaloknak azonban nincs saját szexuális képességük, ezért ezt csak úgy tehették 

meg, hogy birtokba vették az embereket. Az Ószövetségben nem látunk példát démoni 

leuralásra, ezért a démoni leuralást nem értették világosan az Ószövetségben úgy, mint 

az Újszövetségben. Az első hely a Bibliában, ahol démoni leuralásról olvastok az az 

Újszövetség.  

Ha az 1 Mózes 6. fejezete napjainkban íródott volna, akkor azt gondolom, hogy ott arról 

olvashatnánk, hogy ezek a démonok leuraltak embereket, mert szexuális kapcsolatra 

akartak lépni a csinos asszonyokkal. Ez egy természetellenes módja a szexualitásnak. 

Mi volt jellemző Lót napjaira? Amit az 1 Mózes 19. fejezetében olvashattok, hogy két 

angyal emberi formában jött el, és hiszem, hogy rendkívül jól néztek ki, és az emberek 

Sodomában látták a két jó kinézetű embert, akik Lót házához mentek. Lót behívta őket 

a házába, hogy időzzenek ott. A férfiak Lót házának ajtaján dörömböltek, hogy hozza 

ki azokat az embereket, mert szexuális kapcsolatra akarunk lépni azokkal a szép 

emberekkel. Lót azonban azt mondta nekik: kérlek, ne tegyétek ezt! És egy hajmeresztő 

lépéssel továbbment. Elképzelhetetlen, hogy egy lányos apa valaha is ilyet tegyen. 

Óriási jelentőséget tulajdonított az idegenek iránti vendégszeretetnek és az 1 Mózes 19-

ben azt mondta: itt van a két szűz lányom. Kérlek, fogadjátok el őket. És ők azt mondták: 

mi nem az asszonyokat akarjuk, hanem a férfiakat! Az utolsó napok olyanok lesznek, 

mint Lót napjai. Ezért, amikor azt hallom, hogy ezek a dolgok megtörténnek körülöttünk 

a világban, akkor azt mondom: nos, az Úr hamarosan visszajön, dicsőség az Úrnak! Ez 



2 
 

izgalomba hoz. Nem tudom ezt a világot jobb hellyé tenni, csak Jézus képes erre. Ő meg 

fogja tenni, amikor létrehozza a királyságát a földön. Az én elhívásom az, hogy 

világosság legyek a sötétségben, hogy kiálljak Isten igazságáért, kompromisszum 

nélkül, teljes fényességben kihirdetve Isten teljes tanácsát - egy gonosz világ közepette, 

ami az idő előrehaladtával egyre gonoszabb lesz.  

Nem jövök zavarba, amikor a világ egy bizonyos irányba megy, mert az Úr már 

megmondta nekem, hogy a világ abba az irányba fog menni. Ha azonban az utolsó napok 

olyanok lesznek, mint Noé és Lót napjai sok erőszakkal és természetellenes 

szexualitással, az arra is utal, hogy az utolsó napokban lesznek olyan emberek, mint 

Noé. Ez egy kihívás számomra! Egy ember, aki Istennel jár. Két emberre mondja az 

Ószövetség, akik Istennel jártak: az 1 Mózes 5-ben Énochra, és az 1 Mózes 6-ban Noéra. 

Egy ember, aki Istennel járt.  Az utolsó napokban lesznek emberek, akik Istennel járnak, 

mint Noé. A 2 Péter 2-ben úgy hívja Noét, hogy az igazság hirdetője. Az utolsó 

napokban kevesen lesznek, akik az igazságot hirdetik, akik Isten népét az igazságosság  

legmagasabb szintjén fogják tartani. Nem lesznek sokan, hanem kevesen.  

Noé egy olyan ember volt, akinek egy szenvedélye volt: felépíteni a bárkát, mert tudta, 

hogy ez az egyetlen dolog, ami a túlélést jelenti, amikor a világ lerombolásra kerül. A 

többiek nem hitték ezt el. Az utolsó napokban lesznek olyan emberek, mint Noé, 

akiknek egyetlen szenvedélyük lesz, hogy felépítsék Jézus Krisztus gyülekezetét, Jézus 

Krisztus Testét, hogy behozzanak embereket, akik istenfélők, akik követni akarják 

Jézust a földön, mielőtt a mennybe jutnak. Engem nem érdekelnek az olyan emberek, 

akik a mennybe akarnak jutni. Az egész világ tele van olyan emberekkel, akik a 

mennybe akarnak jutni. Én azokat az embereket keresem, akik Jézust akarják követni a 

földön, mielőtt a mennybe jutnak. Ilyen emberből nagyon kevés van. Jézus azt mondta, 

hogy az az út, ami az életre vezet az keskeny, és nagyon kevesen találják meg azt. Ők 

azok, akiket én keresek, akik fényesen világító lámpások lesznek ebben a sötétségben. 

Noé ilyen ember volt. Az volt a szenvedélye, hogy építse a bárkát, a gyülekezetet.  

A másik dolog, amit látunk Noénál, hogy olyan ember volt, aki jól nevelte fel a családját. 

Három fia volt. Mind a három követte őt. Ez egy másik ritka dolog. Nehéz találni olyan 

férfiakat, kiknek olyan gyermekei vannak, akik mindannyian az Urat követik. 

Emlékszem, hogy amikor elkezdtem hirdetni az igét, és családom lett, és négy fiam, azt 

mondtam az Úrnak: ha az egyikük nem követ Téged, nem hiszem, hogy az 1 Timótheus 

3-ban leírt vének minősítéséről szóló elvárás miatt képes leszek prédikálni. Az összes 

fiamnak követni kell Téged. Nem kell az én igehirdetési szolgálatomat követniük, ami 

egy ajándék, de a tanítványaidnak kell lenniük. Nem leszek megelégedve csupán azzal, 

hogy a fiaim újjászülettek, bemerítkeztek és tisztelnek a gyülekezetben mondván: „Ó, 

Zac testvér gyerekei bemerítkeztek”. Sok ember keresi azt az elismerést, hogy a 

gyermekei bemerítkezzenek és hogy a gyülekezet ezért tisztelje őket. Engem ez nem 

érdekel. Engem az érdekel, hogy lássam, hogy követik az Urat. Mert azt látom, hogy 

Noé gyermekei együttműködtek a bárka építésében, az apjukkal együtt munkálkodtak a 

bárka építésében. Mi azt akarjuk, hogy gyerekeink együttmunkálkodjanak velünk a 
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gyülekezet építésében. Nem azt mondom, hogy nekik teljes idejű keresztyén 

szolgálóknak kell lenniük, de valamilyen módon együtt kellene működniük a saját 

helyükön a testben, hogy építsék a gyülekezetet.  

Egy harmadik dolog, amit látok Noénál, hogy egy odaszánt ember volt. Az utolsó 

napokban lesznek olyan emberek, akik áldozatot hoznak egy gyülekezet építése 

érdekében. Gondoljátok, hogy amikor az Úr azt mondta Noénak, hogy építened kell egy 

óriási bárkát, az első dolog, ami az eszébe jutott az volt, hogy „Uram, honnan kapok erre 

pénzt?” Nem. Nem tette fel ezt a kérdést, mert az Úr megmondta neki, hogy a saját 

erejéből; honnan máshonnan? Nem kaphatod meg azt sehonnan, senki mástól, mert nem 

hisznek benne ezen a világon. El kell adnod valamennyit a saját földedből, ki kell 

vágnod valamennyit a saját fáidból és úgy építsd a bárkát. Érdemes az Urat a saját 

jövedelmünkből szolgálni. Az utolsó napokban lesznek olyan emberek, mint Noé, akik 

áldozatot hoznak és a saját jövedelmükből szolgálják az Urat. Nem olyanok, mint az 

átlagos keresztyének, akiket manapság láthatunk. Az utolsó napok olyanok lesznek, 

mint Noé napjaiban az egész világon. Az utolsó napokban lesznek olyan emberek a 

földön, mint Noé.  

Még egy dolog Noéval kapcsolatban, hogy egy istenfélő apa volt, aki egy gonosz 

világban, gonoszsággal teli világban jó feleségeket választott a három fia számára. Nem 

hagyta, hogy menjenek és házasodjanak meg az első olyan nővel, akivel szerelembe 

esnek. Megtanította nekik, hogy istenfélő lányokkal kell házasodniuk, és ezért lehettek 

együtt mindannyian a bárkában. Azt hiszem, hogy azok a lányok együttműködtek a 

bárka építésében is. Azt gondolom tehát, ha a körülöttünk lévő világ a Noé és a Lót 

napjainak az útját járja, ám legyen, de a mi elhívásunknak olyannak kell lenni, mint Noé 

elhívása volt: az igazság hirdetőjének kell lenni, az igazságra kell elvezetni az embereket 

úgy, hogy az Úrnak legyen egy népe, az Ő nevéért. 
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Ez az írás - változtatás nélkül - szabadon terjeszthető a szerző nevének és a 

CFC honlapcímének megadásával: www.cfcindia.com 
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